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Styrelsemöte 2021-08-24
Närvarande

Ordförande David Mellqvist Ja Reklamchef Vakant

Stationschef Erika Ansén Ja Marknadschef Agnes Rocksén Ja

Programchef Clara Dahlgren Ja Musikchef Oliver Tommos
Jernberg

Ja

Ekonomichef Nora Bohlin Ja Teknikchef Vakant

Sekreterare Caj Loqvist Ja Rekryteringschef Jonathan Smeds Ja

Adjungerade Närvarande från ledningsgrupp

Elvira Oberger Lämnade 17:46

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl 17.22.

§2 Val av
a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.

b) Sekreterare
Mötet väljer Caj Loqvist som mötessekreterare.

c) Justerare tillika tidshållare
Mötet väljer Jonathan Smeds som mötets justerare tillika tidshållare.
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§3 Adjungeringar
Ingen adjungeras till mötet.

§4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

§5 Tidigare protokoll
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet
SRS-stormöte, mer information kommer! Mixerbord i studio 1 har varit över atlanten
och ska sakta men säkert fraktas tillbaka, stationschefsdokument diskuterades för
att säkerställa lön - ordförande  ska kolla med Sanna hur det har gått.

§7 Meddelanden
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

§8 Första sändningsdag
Föreslår 30/8, någon däremot?

Ordförande föreslår att, som tidigare, startdatum sätts till terminsstarten
30/8.
Stationschef föreslår att den första veckan inte är obligatorisk då många är på
ingång.
Programchef skall färdigställa tablån så att vi sedan kan publicera ett inlägg
angående start.
Nyheterna kan skjutas fram till den andra sändningsveckan om inte det tas på
av någon övrig.
Arbetet med musiken och marknadsföringen av denna behöver även en
mjukstart. Förslagsvis kan första veckan ha en lite äldre musikrotation.
Stationschef skickar ut information gällande start och förnyande av medlemskap.
Mötet beslutar att Studentradions första sändningsdag blir den 30/8.

§9 Utbildningstillfälle och öppet hus
Bör det öppna huset vara på plats eller via zoom eller liknande?
Ett alternativ är att vi befinner oss i gropen men kan visa besökarna lokalerna.
Ett alternativ för de som vill göra besöket online kan även planeras ex.
rundvandring på instagram live.
Innan fredagen är potentiellt bättre då flera andra har aktiviteter på fredagar.
Den 8/9 fungerar bättre för en del av styrelsen.
Mötet beslutar att Öppet hus HT 21 den 8/9.
Angående uppdelning av tid kan detta beslutas senare, så att det blir en rimlig
arbetsfördelning.
Stationschef föreslår tiden 14-17.
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Gällande utbildning stödjer mötet förslaget.
Angående hur utbildningen kommer hållas (på plats eller via zoom).
Stationschef föreslår att vi bokar en större lässal på ekonomikum.
Radion kommer försöka hålla utbildningen på plats.
Mötet diskuterar en potentiell tidspress gällande marknadsföring av
utbildningen.
Det finns fördelar med att skjuta fram utbildningen en vecka.
Mötet beslutar att hålla utbildningen Sänt var det här den 22/9, 23/9, 25/9,
26/9.
Mötet beslutar att tiderna för utbildningen Sänt var det här kommer vara 22/9
och 23/9 kl. 18-19 samt utbildningstillfällen den 25/9-26/9 kl. 13-15.

§10 Val av firmatecknare för föreningen
Kan mötet besluta att utse Erika Ansén att oinskränkt företräda föreningen
gentemot Swedbank AB samt att denna är behörighetsadministratörer och
företagsanvändare i föreningens internetbank?

Styrelsen beslutade att utse:
Erika Ansén (19971007-8503)
eller den de/den sätter i sitt ställe, att oinskränkt företräda föreningen:
var för sig
(stryk det alternativ som ej gäller) i samtliga frågor.
Denna rätt innebär bland annat, men inte uteslutande, att företräda föreningen
gentemot Swedbank AB samt att utse behörighetsadministratörer och
företagsanvändare i föreningens internetbank.

§11 Stadgeändring
Stavfel under §7 Medelskap i föreningen

Kan styrelsen besluta att ändra §7 Medelskap i föreningen till §7 Medlemskap i
föreningen?

Mötet beslutar att ändra §7 Medelskap i föreningen till §7 Medlemskap i föreningen.

§12   Nordljud
Stationschef har ordet.

SRS har öppnat för frågan om de ska skapa en egen poddplattform och lägga upp
Nordljud (som har blivit ett större projekt) på denna samt lägga upp deras gamla
program. Bör de fortsättningsvis vara ett Studentradioprogram i sådana fall?
Programchef nämner tidigare problematik med programmet och radions behov samt
vårt ägande av dess gamla material i frågan om distribution.
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I och med programmets utveckling liknar dess relation till radion snarare ett
föreningsprogram. Därför bör användningen av radion diskuteras och potentiellt
ändras.

§13 Kick-off
12/9, 25/9 eller 26/9?
Mötet beslutar att hålla kick-off den 12/9.

Diskussion av hur denna kick-off kommer ske.

Styrelsen föredrar ett härligt häng med god mat och aktivitet.

§14 Utlysande om styrelseposter
Teknikchef samt Reklamchef - förslagsvis Rekryteringschef samt
Marknadschef som tar sig an uppgiften

Styrelsen kommer vara uppmärksamma angående intresserade, utlysningen
kommer meddelas via medlemsgruppen av Ordförande.
Det beslutas att det in nuläget inte kommer kallas till något extrainsatt
medlemsmöte för att rösta in de två styrelseposterna.

§15 Övriga frågor
Uppdatering angående inrapportering hos Folkuniversitetets studiecirklar

Folkuniversitet har beslutat att cirkelrapportering endast kan rapporteras en
månad tillbaka. Därför kommer vi behöva uppmana och informera angående
de nya riktlinjerna.

Stölden på radion förra året har nu blivit ett ärende i Tingsrätten. Föregående
Stationschef har även kallats till att vittna i Januari. Det är viktigt att den nyare
styrelsen är medveten om dessa skeenden.

Vad är riktlinjerna angående att befinna sig på radion?
Ett alternativ är att fortsätta följa ekonomikums regler och att hålla sig så
uppdaterad som möjligt. Detta håller mötet med om.

§16 Nästa möte
Nästa möte är 8/9 klockan 17:15 på Studentradion.

§17 Mötets avslutande
Mötet avslutas 18.47.
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_______________________ _______________________ ______________________
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare
David Mellqvist Caj Loqvist Jonathan Smeds
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